
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-21-396216 

Zaaknummer Z-20-133065 

Naam commissielid T. Beuker 

Fractie PvdA 

Onderwerp Commissievragen PvdA inzake RVS Huisvesting 

Arbeidsmigranten 

Datum waarop de vraag is gesteld 26 mei 2021 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Wij lezen in dit raadsvoorstel weinig over controle en handhaving. Hoe bent u 

voornemens om deze nieuwe richtlijnen te gaan handhaven en is hier extra formatie 

voor nodig? 

antwoord  Het voorstel dat nu voorligt betreft beleid. Controle en handhaving betreft uitvoering. 

Tijdens de behandeling van het ontwerpbeleid in november 2020 gaven wij u aan: 

“Toezicht en Handhaving wordt uitgevoerd conform het door uw raad vastgestelde 

handhavings- en veiligheidsbeleid. Wij controleren op het naleven van de 

vergunningsvoorschriften en treden op tegen illegale huisvestingsvormen. Door het 

nieuwe beleid verwachten wij een intensivering van het toezicht. Deze intensivering 

prioriteren wij in de uitvoeringsprogramma’s van handhaving en veiligheid voor de 

komende jaren.” 

 

2. Heeft u een concreet plan wat betreft handhaving van deze nieuwe beleidsregels, zowel 

aangaande correcte huisvesting conform de SNF-norm als de registratieplicht voor het 

heffen van de verblijfsbelasting? 

Antwoord Zie het antwoord op vraag 1. 

3. We lezen in het RVS niets over een maximering van het totaal aantal arbeidsmigranten 

wat Medemblik wil en kan huisvesten. Is het niet verstandig hier een normering aan vast 

te stellen? 

Antwoord Doelstelling van het beleid is om meer kwalitatief goede huisvesting te realiseren in de 

gemeente Medemblik, zodat buitenlandse werknemers van een gedegen huisvesting 

worden voorzien. Belangrijkste uitgangspunt hierbij is dat er sprake moet zijn van een 

goede en veilige woon- en leefomgeving voor de buitenlandse werknemers. Daarnaast is 

een goede ruimtelijke inpassing in de omgeving van belang. Op grond van de vaste 

jurisprudentie mogen regels worden geformuleerd die de leefbaarheid en de ruimtelijke 

kwaliteit borgen. Er is echter een spanningsveld met het recht op vrij verkeer van 



 

 

Unieburgers. Het op voorhand vaststellen van een normering zou in strijd kunnen zijn 

met de Unieregels, temeer omdat de gemeente ook nog steeds groeit. Wij zijn van 

mening dat het beleid aan beide punten tegemoetkomt, maar zullen dit meenemen in 

de evaluatie van het beleid. 

 

 


